
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 8. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del - spørgsmålet er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 100
Brancheforeningen Landbrug & Fødevarer udtaler om regeringens forslag til
fedtafgift, at "Vores første problem er de manglende sundhedsargumenter, der
f.eks. relaterer sig til kødet. Man vælger at lægge ens afgift på alt kød fra samme
dyreart uden hensyntagen til udskæring og fedtprocenter" (Børsen, den 28. ok-
tober 2010, "Fedtafgift giver usunde fødevarer"). Mener ministeren, at en fedt-
afgift tilskynder til bedre kostvaner, hvis kød med lidt fedtindhold pålægges
samme afgift som kød med højt fedtindhold?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen
formand
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